
KANSANTALOUSTIETEEN OPISKELIJAT RY 

Hallituksen kokous 12/2023 

Aika: maanantai 11.12.2023 klo 18:00 

Paikka: YKA:n toimisto, Mikonkatu 8 A 

Paikallaolijat: 

Hallituksen jäsenet: 

Emilia Manninen, Henna Ahonen (saapui 18:31), Ella Häsä, Anton Hjelt, Ville Lyijynen, Pyry 

Pahkala, Elli Lehto, Kristian Ostanin, Lasse Leinonen, Niko Kivinen, Ella Rasalo, Ivan Samurov 

Virkailijajäsenet: 

Matti Mustonen, Tuomas Heikkinen 

1. Kokouksen avaaminen 

Kokous avattiin YKA:n ylellisissä tiloissa klo. 18. Tuolit olivat hyvin mukavat ja teetä oli 

tarjolla – tai ainakin sitä oli keittiössä saatavilla ja sen juomista ei ollut erikseen kielletty. 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

 Kokouksen esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen 

Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin edellisessä kokouksessa, ja se lähetetään 

sähköpostilistalle mahdollisimman pian. 

5. Talous 

 Saimme 5 000 euroa sponsorirahaa Icecapitalilta, lisäksi tulossa on n. 1 000 € Aalto 

Economicsilta tasausta tapahtumatuloista, ja 250 € työpaikkailmoituksista. Tulevia 

kuluja tänä vuonna ovat Jalluaaton kulut ja tasaus Konstruktiolle Valtsikan reivien 

tuotoista, n. 200 €. Näillä näkymin tilillä tulee siis olemaan rahaa kun ensi vuosi alkaa! 

Taloudenhoitaja muisti kiittää Ari Lahtea talouskatsauksen päätteeksi. 



 Hyväksyttiin ainoa  kulukorvauspyyntö, 25 € Kristianille autoulista. Lisäksi päätimme 

että Ella H saa itse päättää kulukorvausten hyväksymisestä loppuvuoden ajan, sillä tämä 

oli vuoden viimeinen kokous. 

6. Tapahtumatoiminta 

 6.1. Menneet tapahtumat 

Kansisrisse 28.-29-11. oli sujunut hyvin kuten myös bussimatka Turkuun – ainakaan 

bussiyhtiöltä ei ole tullut valituksia. Meet the Board -tapahtumassa oli lähinnä mukavaa 

”perushengailua,” mutta hyvin meni. Pikkujouluistamme jotkut olivat eksyneet Koneen 

pikkujouluille, mutta tästä huolimatta pääsimme omillemme. 

6.2. Tulevat tapahtumat 

Jalluaattoon (16.12.) kaivattaisiin vielä lisää osallistujia. Pitäisi vielä keksiä aiheeseen 

sopivat ruokalajit. Fuksia on paljon tulossa, mutta muita ei niinkään. 

Hallituksenvaihtomökki saattaa siirtyä. Yhteislähtöä Pikkulaskiaiseen yritetään sopia 

Pykälän, KUJ:in ja Prodekon kanssa. ”Kyl se vissiin toteutuu vaikka on säätöä vielä.” 

Selvittelemme Himos Winterfestiin (15.-16.3.) osallistumista. Sitseistä T-Klubin kanssa 

ei keskusteltu. Kansissitseille on varattu tila huhtikuun alulle. Kukaan ei kuitenkaan 

tiennyt mikä tila. GSE on luvannut rahoittamaan alumnikeskustelutapahtuman. 

7. Viestintä 

”Eipä mitään erikoista.” 

8. Yrityssuhdeasiat 

Huomenna (12.12.) on ekskursio EVLI:in. Lisäksi on alustavasti sovittu 

yhteistyösopimuksesta Compass Lexeconin kanssa ensi vuodeksi. Copenhagen 

Economics on lopettanut yhteydenpidon. Yrityssuhdevastaavat keskustelevat heidän 

edustajiensa kanssa Jalluaatossa.  

9. Opintoasiat 

Mistään ei keskusteltu. 

10. Urheilu 

Sulkapallotapahtumasta jäimme 6 € tappiolle. Kyykän MM-kisoihin on tähän saakka 

ilmoittautuneet 14 henkilöä, joista 8 ovat pelaajia. REKOMin kanssa on keskusteltu FC 

KTTO yhteistyösopimuksesta. Tämä velvoittaisi meidät järjestämään kaksi FC KTTO 



tapahtumaa Heidi’s Bier Barissa. Tämä herätti vahvoja tunteita joissakin kokoukseen 

osallistuneista, mutta todettiin myös, että raha puhuu. 

11. Loppuvuoden asiat 

Vuosikertomus on kirjoitettava. Hallituksen jäsenet kirjoittavat omat osuutensa. Sihteeri 

on tyytyväinen ja hymyilee sisäisesti tietäessään ettei hänellä ole omaa osaa 

kertomuksessa. Perehdytykset uudelle hallitukselle suoritetaan kun se on järjestynyt. 

Henna Ahonen saapui ajassa 18:31. 

12. Kapitaali 

Viimeisen lehden taitossa on ollut ongelmia, ja tämän johdosta lehti saapuu vasta ensi 

vuoden puolella. 

13. Muut vastuualuekuulumiset ja palaut 

19.12. klo 18 järjestetään vaalikokous, jossa valitaan hallitus ensi vuodelle. 

Tenttiarkistoa oli toivottu. Puhuttiin BIOS eksursiosta TaSo:n kanssa. 

14. MMETA 

Puhuttiin sääntöuudistuksesta. 

15. Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19:12. 

 

 

 

 

Hallituksen puheenjohtaja 

Emilia Manninen 

 

Hallituksen sihteeri 

Anton Hjelt 


